
Delegat Krunoslav Vrdoljak postavio je pitanje Upravi za indirektno oporezivanje 

BiH. Pitanje glasi: 

Granični prijelaz Kamensko je donacijama izvana izgrađen po zahtjevima struke, ali je 

njegovo održavanje i korištenje apsolutno upitno. Planirano je već 10 godina da se carinske 

uspostave Livno i Tomislavgrad u cijelosti presele u izgrađeni a nekorišteni prostor na samom 

graničnom prijelazu. 

Zašto se to nije dogodilo i kada će?“ 

 

 


